



## Styrelsemöte 2024-09-30

**Närvarande:** Rickard Bergh, Fredrik Lindström, Johan Hoff, Jill Malmqvist, Ann-Louise Bergh, Mattias Sandell, Mattias Sandström, Maria Kyhlberg, Ivan Vovk

**Sekreterare:** Mattias Sandström

- Föregående mötesprotokoll:**  
Föregående protokoll godkändes.
- Prel resultat och balansräkning**  
Medlemsavgifter har kommit in ca 40000:-  
12-13 herrar har inte betalat medlemsavgifter.
- Materiel**  
I princip allt material har kommit hem.  
Klubbmärken bekostar klubben när medlemmar köper material med klubbmärken på.  
Beställning av ledarkläder skickas till Mattias senast 13/10. (Mattias gör utskick i ledargruppen).
- Sponsring**  
Rolf påbörjar raggning av sponsorer.  
Matchställsenior 8000kr för 2år  
Matchställ ungdom 5000kr för 2år  
Sargreklam Helsarg 3000kr för 1år, Halvsarg 2000kr för 1år  
Led-skärm delad 1500kr för 1år 4sponsorer/sida, Helskärm 4000kr för 1år
- Lagen**  
**Senior:** Patrik har haft möte med spelarna, målet är att kunna ha ett A-lag och ett B-lag. Patrik har en lista på 4 spelare (ska få till en femte) som kan vandra mellan A&B-laget, 8 spelare som är rena B-lagspelare och det finns 6st 08:or, oklart hur många som vill vara med varje gång.  
Det saknas även ledare till B-laget. Kim kan vara med som stöd, om det finns någon/några fler ledare som kan ställa upp. Patrik har tagit upp med laget att det måste finnas en ordentlig Ledare. Styrelsen ser att föreningen bör ha ett B-lag och kommer att ha fortsatt tät kontakt med Patrik.  
**P08-11** ca 20 spelare, 5 ledare, allt under kontroll.  
**P12/13** 1 ledare, (en har hoppat av) Rickard Prim har lovat att ställa upp om det inte finns någon annan. Det finns ca15-20 spelare, så P12 laget kommer att dras ur. Johan ska kalla till ett föräldramöte senast under vecka 40, för att försöka få stöd med admin och någon mer vuxen till träningarna mm. Måste även se över ev dispens för de födda 2012.  
**P14/15** Det rullar på, ca 25 spelare och det kommer fortfarande in nya spelare, ledarbiten under kontroll.  
**P16** Ca 20 spelare ca 4 ledare, tappat någon spelare men det rullar på och fungerar  
**P17** Representant saknas, funkar troligen.  
**P18** Inbjudan är skriven och kommer att skickas ut till barn födda 2018, det är bokad 4 tillfällen i november.

6. **Tränings- och Matchtider**

**Johan** kollar med Revelj, Förslag på förändring av tränings- och matchtider måndagar,  
**P08-11** 16:30-18:00, **P14/15** 18:00-19:15, **P12/13** 19:15-20:30, **Herr** 20:30-22:00  
Tisdagar **Herr** 19:00-20:30 (P13 flyttar till måndag)  
**Rickard** bokar av P12 matchtider.

7. **Utb Ledare**

Lagen ansvarar för att det finns utbildade ledare till matcherna.

8. **Domarutbildning**

Pojkar 08-10 har gått. 4 Seniorer ska gå web-utbildning

9. **Kontroll av uppgifter i aktivitetsplan**

**Sisu-rapportering** Mattias lägger upp en lärgrupp för respektive lag, för hösten 2024.

**Newbody-kataloger** ligger i sargförrådet minst 5-paket/spelare

**Julbinglotter** varje lag meddelar Ann-Louise hur många lotter de behöver, senast 23/10.

**Skadeutbildning**, boka utbildningstillfälle?, Sandell kollar med Dennis om han kan bidra.

**Ledarmöte**: Inget behov finns i dagsläget.

**Idrottsskolan** 9/11 10:00-11:30 I12-hallen, Jill kollar med spelare från seniorerna som kan vara med. 18/1 kl 10:00-11:30 I12-hallen.

10. **Övrigt:**

**Senior**: Förslag kring kiosk och Entré, Inträde endast A-laget, från 20år, 50kr.

**Sandström**: Intet

**Lindström**: Intet

**Maria**: Intet

**Hoff**: Intet

**Jill**: Intet

**Anne-Louise**: Frågan har kommit om domare som inte är spelare ska betala medlemsavgift. Ingen avgift ska betalas.

Fråga har kommit varför protokoll från styrelsemöten inte läggs ut på hemsidan.

EBK har ställt frågan vem som ansvarar för kylan?

**Sandell**: Intet

**Rickard**: Intet

**Fikaansvarig nästa möte**: Maria

**Nästa möte**: 2024-11-05 kl 18:00

Eksjö 2024-09-30

---

Rickard Bergh

Ordförande

---

Mattias Sandström

Sekreterare